



## فودافون قطر ش.م.ق.ع.

### بيان تفاصيل عملية شراء حصص شركة "المجموعة المتحدة للإعلان ذ.م.م."

التعريفات :	
- "الشركة المدرجة" : فودافون قطر ش.م.ق.ع. - "الشركة التابعة" او "المشتري" : انفينيتي سولوشنز ذ.م.م. - "الشركة محل العرض" : المجموعة المتحدة للإعلان ذ.م.م. - "الشخص او الشركة مقدمة العرض" او "مقدم العرض" : فودافون قطر ش.م.ق.ع.	
انفينيتي سولوشنز ذ.م.م، تأسست بحسب قوانين مركز قطر للمال تحت السجل التجاري رقم 00762، وهي مملوكة بالكامل لفودافون قطر ش.م.ق.ع.	اسم الشركة التابعة ودرجة تبعيتها ونسبة الملكية للشركة المدرجة فيها:
الأعمال التي تقوم على تقديم نشاطات الادارة المكتبية لشركة فودافون قطر ش.م.ق.ع. وكيانات المجموعة التابعة لها، وذلك في ما يتعلق بالاتي:	طبيعة نشاط الشركة التابعة وبيان اعمالها السابقة:
- إدارة تجارب العملاء؛ - عمليات التجزئة والارتقاء بعمليات القناة؛ - الخدمات الإدارية والتدريبية والتقنية وخدمات دعم المبيعات التسويق؛ - الدعم التشغيلي وعمليات المساندة بالنسبة إلى الوظائف المالية والموارد البشرية والقانونية وغيرها من وظائف الدعم لدى الكيان الأم؛ - الوظائف ذات الصلة الأخرى بالنيابة عن فودافون قطر ش.م.ق.ع ومجموعة كياناتها.	
لا يوجد.	نسبة ملكية الشركة التابعة أو مجلس إدارتها أو كبار مساهميها في الشركة محل العرض وقت تقديم العرض:
فودافون قطر ش.م.ق.ع، هي شركة مساهمة قطرية عامة، وذلك بموجب قرار رقم (160) وفقاً لقوانين دولة قطر لعام 2008. رقم السجل التجاري 39656. المركز الرئيسي: مدينة مشيرب قلب الدوحة، المنطقة 3، الشارع 981، المبنى 2، الطابق الرابع، صندوق بريد 27727، الدوحة، قطر. هاتف: 00974 44096666، فاكس: 00974 44096669. رأس المال المدفوع 4,227,000,000 ر.ق.	اسم الشركة مقدمة العرض ومركزها الرئيسي واغراضها ورأسمالها وعنوانها وأسماء أعضاء الإدارة العليا وكبار المساهمين فيها ونسبة مساهمة كل منهم في الشركة محل العرض (في حال الانطباق):
<u>أعضاء مجلس الإدارة:</u> - سعادة السيد/ عبدالله بن ناصر المسند (رئيس مجلس الإدارة- غير تنفيذي ومستقل) - سعادة السيد/ أكبر الباكر (نائب رئيس مجلس الإدارة- غير تنفيذي ومستقل) - السيد/ راشد فهد النعيمي (عضو مجلس الإدارة والمدير العام - تنفيذي وغير مستقل - ممثلاً لشركة "فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م.") - سعادة الشيخ/ حمد بن فيصل ثاني جاسم آل ثاني (عضو مجلس الإدارة - غير تنفيذي ومستقل)	

فودافون قطر (ش.م.ق.ع)

- سعادة الشيخ/ سعود عبدالرحمن حسن آل ثاني (عضو غير تنفيذي وغير مستقل - ممثلاً لشركة "فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م")
- السيد/ ناصر جار الله المري (عضو مجلس الادارة-غير تنفيذي وغير مستقل - ممثلاً لشركة "فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م")
- السيد/ ناصر بن عبدالله المسند (عضو مجلس الادارة- غير تنفيذي وغير مستقل - ممثلاً لشركة "فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م".)

#### المساهمون الرئيسيون:

إنّ المساهمين الرئيسيين في الشركة الذين يملكون 5% وما فوق من رأسمال الشركة، كما في 31 أغسطس 2023، مبيّنون في الجدول أدناه:

النسبة	الاسم
45.00%	شركة فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م (المؤسس الخاص)
7.44%	صندوق المعاشات – الهيئة العامة للتقاعد والتأمينات الاجتماعية
5.57%	صندوق المعاشات العسكري – الهيئة العامة للتقاعد
5.00%	مؤسسة قطر للتربية والعلوم وتنمية المجتمع

المجموعة المتحدة للإعلان ذ.م.م. وهي شركة ذات مسؤولية محدودة ، مركزها في الدوحة ص.ب. 37556 ، ومن أنشطتها (الدعاية والاعلان، تنظيم الحفلات، اقامة الندوات التجارية المتخصصة، التجارة في المواد الدعائية والاعلانية)، والسجل التجاري العائد للشركة رقم 26817 ، ورأسمالها 250,000 ر.ق.

#### المالكون:

- دانيال أحمد الصوص ، قطرية الجنسية، 35% من رأسمال الشركة
- أحمد سالم فاضل السبيعي العنزى ، قطري الجنسية 9% من رأسمال الشركة
- خالد محمد سيف شنظور اليافعي ، قطري الجنسية 6% من رأسمال الشركة
- ياسر صلاح محمد محمود الجيده ، قطري الجنسية 40% من رأسمال الشركة
- أحمد سعيد أحمد الربيعه الكواري ، قطري الجنسية 2% من رأسمال الشركة
- خالد محمد أحمد الجلهم ، قطري الجنسية 8% من رأسمال الشركة

#### المدراء:

- أحمد سالم فاضل السبيعي العنزى، قطري الجنسية
- ياسر صلاح محمد محمود الجيده، قطري الجنسية.

لا يمتلك مقدم العرض اي حصص وليس له في الاصل اي حقوق في التصويت في الشركة محل العرض.

نسبة الأسهم المملوكة من مقدم العرض في الشركة محل العرض:

تمّ شراء جميع حصص الشركة محل العرض.

الحد الأدنى والأعلى من الأسهم المراد استحوادها ونسبة الحد الأدنى والأعلى من رأس مال الشركة محل العرض:

#### فودافون قطر (ش.م.ق.ع)

نسبة الأسهم المملوكة من مقدم العرض في الشركة المدرجة محل العرض:	لا يوجد.
السعر المعروض من قبل مقدم العرض:	5 مليون ريال قطري (خمسة ملايين ر.ق.).
قيمة الاستحواذ النهائية:	5 مليون ريال قطري (خمسة ملايين ر.ق.).
الهدف من الاستحواذ:	تملك كامل الحصة في الشركة محل العرض لتصبح الشركة محل العرض مملوكة بالكامل من مقدم العرض. مما سيوفر العديد من الفرص لفودافون قطر بما يتماشى مع التزام الشركة بتعزيز القيمة للمساهمين وتعزيز مكانتها في السوق.
الجدول الزمني لإتمام عملية الاستحواذ:	تم توثيق عقد البيع بتاريخ 23 أغسطس 2023.
الآثار المترتبة على إتمام عملية الاستحواذ على المركز المالي للشركة المدرجة:	من المتوقع أن تعزز عملية الشراء قدرات الشركة المدرجة الإستثمارية وتنمية نشاطها التجاري وفق نظامها الأساسي.
الإيجابيات والسلبيات والفرص والمخاطر التي قد تترتب على إتمام عملية الاستحواذ:	بالنظر إلى قيمة الصفقة التي لا تتجاوز الخمسة ملايين ريال قطري ومقارنتها بطبيعة عمل الشركة المدرجة وحجم الصفقات التي تضطلع بها فمن المستبعد أن يكون هناك أي ارتدادات سلبية بالنظر إلى قيمة الصفقة، لا بل على العكس فمن المتوقع أن تأتي عملية الشراء بمردود إيجابي ينسجم مع نشاط الشركة المدرجة.
الإفصاح عن أي علاقة مصالح بين الأشخاص المعنيين بالعرض أو أعضاء مجالس إدارتها أو كبار المساهمين فيها:	لا يوجد أي علاقة بين مقدم العرض والأشخاص المذكورين.

-انتهى-

فودافون قطر (ش.م.ق.ع)

هي شركة مساهمة قطرية عامة، وذلك بموجب قرار رقم (160) وفقاً لقوانين دولة قطر لعام 2008. رقم السجل التجاري 39656. المركز الرئيسي: مدينة مشيرب قلب الدوحة، المنطقة 3، الشارع 981، المبنى 2، الطابق الرابع، صندوق بريد 27727، الدوحة، قطر. هاتف : 44096666 00974، فاكس: 44096669 00974. رأس المال المدفوع 4,227,000,000 ر.ق.



## VODAFONE QATAR P.Q.S.C

### Details of the Share Purchase Transaction with Allied Advertising Group WLL

<b>Definitions:</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- <b>“Listed company”</b>: Vodafone Qatar P.Q.S.C</li><li>- <b>“Subsidiary”</b> or <b>“Buyer”</b>: Infinity Solutions LLC</li><li>- <b>“Offeree Company”</b>: Allied Advertising Group WLL</li><li>- <b>“The person or company submitting the offer”</b> or <b>“the Offeror”</b>: Vodafone Qatar P.Q.S.C</li></ul>
<b>Name of the subsidiary, the degree of dependency, and the ownership percentage held by the Listed company in this:</b>	Infinity Solutions LLC is a company established in accordance with the regulations of the Qatar Financial Center (QFC) and under the Commercial Registration No. 00762. It is entirely owned by Vodafone Qatar P.Q.S.C.
<b>Description of the subsidiary’s activity nature and a summary of its prior activities:</b>	Providing office management services to Vodafone Qatar P.Q.S.C and its subsidiaries, in relation to: <ul style="list-style-type: none"><li>- Customer experience management;</li><li>- Retail operations and channel process optimisation;</li><li>- Administrative, training, technical, sales, and marketing support services;</li><li>- Operational support and assistance for financial, human resources, legal, and other support functions within the parent entity; and</li><li>- Other relevant functions for and on behalf of Vodafone Qatar P.Q.S.C and its group of entities.</li></ul>
<b>Ownership percentage of the subsidiary, its board of directors, or its major shareholders in the Offeree Company during the Offer Period:</b>	Not Applicable.
<b>Name, headquarters, objectives, capital, address, names of top management members, and major shareholders of the Offeror, including ownership percentage of each major shareholder in the Offeree Company (if applicable):</b>	<p>Vodafone Qatar P.Q.S.C is a Qatari public shareholding company, incorporated under the laws of the State of Qatar pursuant to Resolution No. (160) of 2008. Commercial Register No.: 39656. Main office: Msheireb Downtown Doha, Zone 3, Street 981, Building 2, 4th Floor, P.O. Box 27727, Doha, Qatar. Phone No.: 00974 44096666, Fax: 00974 44096669. Paid-up capital: QAR 4,227,000,000.</p> <p><u>Board of Directors:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- H.E. Mr. Abdullah Bin Nasser Al Misnad (Chairman of the Board of Directors - Non-Executive and Independent)</li></ul>

#### Vodafone Qatar P.Q.S.C

Msheireb Downtown Doha, Zone 3, Street 981, Building 2, 4th floor, PO Box 27727, Doha, Qatar

A Public Qatari Shareholding Company, by virtue of Ministerial Resolution number (160) of 2008 and in accordance with the laws of the State of Qatar, having Commercial Registration number 39656. Tel: 00974 44096666, Fax: 00974 44096669. Paid-up capital QAR 4,227,000,000.

- H.E. Mr. Akbar Al Baker (Vice-Chairman of the Board of Directors - Non-Executive and Independent)
- Mr. Rashid Fahad Al-Naimi (Member of the Board of Directors and Managing Director - Executive and Non-Independent - representing Vodafone and Qatar Foundation LLC)
- H. E. Sheikh Hamad bin Faisal Thani Jassim Al-Thani (Board Member- Non-Executive and Independent)
- H. E. Sheikh Saoud Abdul Rahman Hassan Al-Thani (Non-Executive and Non-Independent member - representing Vodafone and Qatar Foundation LLC)
- Mr. Nasser Jaralla Al-Marri (Member of the Board of Directors - Non-Executive and Non-Independent member - representing Vodafone and Qatar Foundation LLC)
- Mr. Nasser Abdulla Al Misnad (Member of the Board of Directors - Non-Executive and Non-Independent member - representing Vodafone and Qatar Foundation LLC).

Major shareholders:

The company's major shareholders owning 5% or more of the company's capital, as of August 31, 2023, are shown in the table below:

Name	Percentage
Vodafone and Qatar Foundation LLC (Private Founder)	45.00%
Pension Fund - General Retirement and Social Insurance Authority	7.44%
Military Pension Fund - General Retirement Authority	5.57%
Qatar Foundation for Education, Science and Community Development	5.00%

**Name, headquarters, objectives, capital, address, names of top management members, and major shareholders of the Offeree Company, including ownership percentage of each major shareholder in the Offeror Company (if applicable):**

Allied Advertising Group WLL is a Doha-based limited liability company with its main office located at P.O. Box 37556. The company is engaged in various activities, which encompass publicity and advertising, event organization, conducting specialized commercial seminars, and trading in advertising materials. Allied Advertising Group WLL is registered under Commercial Registration Number 26817 and has a capital of QAR 250,000.

Owners:

- Danielle Ahmed Souss, Qatari national, 35% of the company's capital.
- Ahmed Salem F A Al-Enazi, Qatari national, 9% of the company's capital.
- Khalid Mohamed S S Alyafei, Qatari national, 6% of the company's capital

**Vodafone Qatar P.Q.S.C**

Msheireb Downtown Doha, Zone 3, Street 981, Building 2, 4th floor, PO Box 27727, Doha, Qatar

A Public Qatari Shareholding Company, by virtue of Ministerial Resolution number (160) of 2008 and in accordance with the laws of the State of Qatar, having Commercial Registration number 39656. Tel: 00974 44096666, Fax: 00974 44096669. Paid-up capital QAR 4,227,000,000.

	<p>-Yasser Salah M M Al-Jaidah, Qatari national, 40% of the company's capital</p> <p>-Ahmad Saeed A A Alkuwari, Qatari national, 2% of the company's capital</p> <p>-Khalid Mohammed A A Aljalham, Qatari national, 8% of the company's capital</p> <p><u>Directors:</u></p> <p>-Ahmed Salem F A Al-Enazi, Qatari national</p> <p>-Yasser Salah M M Al-Jaidah, Qatari national</p>
<b>Percentage of shares owned by the Offeror in the Offeree Company:</b>	The Offeror does not own any shares and does not have any voting rights in the Offeree Company.
<b>Minimum and maximum number of shares to be acquired, and minimum and maximum percentage of the capital of the Offeree Company:</b>	All shares of the Offeree Company have been acquired.
<b>Percentage of shares owned by the Offeror in the Listed Offeree Company:</b>	Not Applicable
<b>Price offered by the Offeror:</b>	QAR 5 million (five million Qatari Riyals).
<b>Final acquisition value:</b>	QAR 5 million (five million Qatari Riyals).
<b>Objective of the acquisition:</b>	Acquiring all of the shares of the Offeree Company, such that it will be wholly owned by the Offeror. This will provide Vodafone Qatar P.Q.S.C. with many opportunities to align with its commitment to enhancing shareholder value and strengthening its market position.
<b>Schedule of the acquisition closing:</b>	The acquisition agreement was executed on August 23,2023.
<b>Impact of the acquisition on the financial position of the listed company:</b>	The acquisition is expected to improve the listed company's ability to invest and expand its business activities in accordance with its corporate charter.
<b>Potential benefits, drawbacks, opportunities, and risks of the acquisition:</b>	Taking into account the value of the deal, which does not exceed five million Qatari Riyals, and comparing it to the nature of the listed company's business and the volume of deals it undertakes, it is unlikely that there will

### **Vodafone Qatar P.Q.S.C**

Msheireb Downtown Doha, Zone 3, Street 981, Building 2, 4th floor, PO Box 27727, Doha, Qatar

A Public Qatari Shareholding Company, by virtue of Ministerial Resolution number (160) of 2008 and in accordance with the laws of the State of Qatar, having Commercial Registration number 39656. Tel: 00974 44096666, Fax: 00974 44096669. Paid-up capital QAR 4,227,000,000.

	be any negative consequences. In fact, it is expected that the acquisition will generate a positive return that is consistent with the company's activities.
<b>Disclosure of any conflicts of interest between the Offeror, its directors, and its major shareholders:</b>	There is no conflict of interest between the Offeror and the individuals mentioned.

-end-

**Vodafone Qatar P.Q.S.C**

Msheireb Downtown Doha, Zone 3, Street 981, Building 2, 4th floor, PO Box 27727, Doha, Qatar

A Public Qatari Shareholding Company, by virtue of Ministerial Resolution number (160) of 2008 and in accordance with the laws of the State of Qatar, having Commercial Registration number 39656. Tel: 00974 44096666, Fax: 00974 44096669. Paid-up capital QAR 4,227,000,000.